
B U T L L E T I  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T A L U N Y A  27

vat el projecte amb un vot de confiança al Conseil 
per a portar-lo a la práctica. (No es publica inte- 
grament el projecte per la se va molta extensió i 
perqué ja fou publicat en el número de maig, no 
havent sofért cap variació fonamental.)

A continuació es presenta la següent proposi- 
ció del Conseil que és aprovada per aclamació :

“ El dia 27 de desembre de 1928, tingué lloc la 
constitució del Grup V  de Vida de la Mutual Mé
dica. Amb aquest fet quedava totalment consti
tuida la nostra Entitat de previsió.

El Conseil de la Mutual, en arribar aquell mo
ment solemne, tingué la gentilesa de comunicar- 
ho oficialment al Conseil del Sindicat perqué aquest 
participes en la justa satisfaccio que sentien els 
companys Conrellers de la Mutual.

En rebre aquella agradable comunicació fou 
acordat de celebrar, de manera bfen ostensible, 
l’esdeveniment que havia d’ésser motiu de joia 
per tots els metges sindicats.

Després de diverses sessions, durant les quais 
el Conseil del Sindicat ha estudiat la forma de ce
lebrado, s’ha vingut a la conclusió de qué la ma
nera, tal vegada més justa de celebrar la total cons
titució de la Mutual era homenatjant al que fou 
el seu primer Président i l’orientà i dirigi en els 
seus primers passos, i aixi es concretà en la per- 
sonalitat d’aquell honorable company l’agraïment 
i satisfaccio de tots.

En conseqüència, el Conseil té l’honor de pro- 
posar a l’Assemblea que com a celebrado de la 
total constitució de la nostra primera filial s’or- 
ganitzi un acte d’homenatge al Dr. Higini Sicart 
i Soler, primer président de la Mutual Mèdica, i 
que l’homenatge consisteixi en el lliurament a 
aquest company d’una placa commemorativa,”

Seguidament i compünt un acord de l’Assem
blea de l’any 1928, el Conseil sotmet a la conside
rado deis reunits la constitució actual de la Junta 
Consultiva.

S’acorda, per unanimitat, que continui la Junta 
Consultiva tal com està' formada i que s’aihpliï 
ámb el nom deis companys Enric Ribas i Ribas, 
Ferran Rosell-Jané i Damiá Martí i Boix’.

A contiriuacio es passa a tractar de les proposi- 
cions presentades pels socis.

Es discuteix la presentada pel Dr. Masriera de- 
manant la creació d’una quota voluntària d’una 
pesseta mensual a profit de la Caixa de Benefi
cènza.

La defensa el Dr. Masriera, intervenen diver
sos consellers, i finalment, posada a votació, és 
aprovada la creació de la quota amb carácter vo
luntan i tal com es proposa en la proposició sig
nada peí Dr. Masriera, que diu:

“ Primer.— Que l’Assemblea acordi la creació 
d’una quota voluntària mínima, transitoria, d’una 
pesseta mensual.

Segon.— A  fi i efecte de saber els associais que 
es subscriuen a aquesta quota voluntària, el Sin
dicat presentará una soHicitud de subscripció ad
herida al rebut del mes d’agost Els no mutualis
tes se’ls hi adherirá al rebut del Sindicat del ter
cer trimestre del corrent any.

Tercer.— Una vegada sabut el nombre i nom de 
subscriptors, aquesta quota es recaptará per mitjá 
d’un segell o timbre que es posaran mensualment 
als rebuts de la Mutual Médica i que pels metges 
que només pertanyen al Sindicat se’ls cobrará tri- 
mestralment, junt amb el rebut, l’import deis tres 
mesos.

Quart.— En el B u t l l e t í . i en la Secció corres- 
ponent, sortirá cada mes la llista deis associats 
que es subscriguin a la quota voluntària per be- 
neficéncia. (Aquesta proposició va ésser presen
tada peí Dr. Masriera com a esmena a }a que an- 
teriorment havia presentat i que va ésser publica
da en el número de maig.)

Referent a Beneficencia, els Drs. Sellas i Agua- 
dé presenten algunes  ̂observacions que passen com 
a moció al Conseil.

Passa a tractar-se de les proposicions presenta
des durant l’Assemblea.

Es dóna compte d’una que signen els doctors 
Aguadé, Armendares, Montanyà, Celis, Mundi, 
Rosell, Andreu, Campà, Alomar, ' Girona, Gri- 
fols, Planas i Ferrer, que diu:

“ Els sotasignats proposen que PAssemblea 
acordi de contribuir amb 1.500 pessetes à la subs
cripció en homenatge a l’obra personal i científi
ca d’En Pompeu Fabra.”

El Conseil declara que l’accepta com a moció 
que després estudiará i l’Assembleà ho accepta, 
fent constar que veu amb satisfacció la proposi
ció presèntadà.

A  continuado es presenta una altra proposició 
que signen els Drs Montanyà, Armendares i Sier
ra, que diu:

“ Els Delegats que sotasignen consideren que 
el B u t l l e t í  ha d’ésser el portaveu de totes les


